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Enkel fråga på regionfullmäktige 13/2 2024 
 
Fråga till Jenny Sellsve, ordförande i Kollektivtrafiknämnden. 
 
Regionfullmäktige har fattat beslut om att införa en ny taxa för kollektivtrafiken i länet. 
Informationen om beslutet har gått ut brett via media. Jag får frågor från allmänheten om 
när de nya taxorna kommer att införas? De nya taxorna är enklare och på längre sträckor mer 
ekonomiska för resenärerna. Förhoppningsvis kan taxorna bidra till en ökad användning av 
kollektivtrafiken och på så sätt bidra till minskade koldioxidutsläpp.  
 
Min fråga är: När kommer de nya taxorna att införas? 
 
 
 
Conny Wahlström 
Gruppledare MP 
Ledamot i regionfullmäktige och regionstyrelsen 
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